
UCHWAŁA NR VII.101.2022 
RADY MIASTA JASTRZĘBIE-ZDRÓJ 

z dnia 26 maja 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji 

Na podstawie art. 18, ust. 2, pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. 
Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn.zm ) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.  o petycjach  
(t. j. Dz. U. z 2018 r., poz. 870) 

Rada Miasta Jastrzębie-Zdrój 
uchwala 

§ 1. Petycja wniesiona w dniu 30.03.2022 r. dotycząca sprzeciwu mieszkańców Sołectwa 
Ruptawa-Cisówka wobec planowanego przebiegu podwójnej linii energetycznej napowietrznej NN 
2x400 kV zostaje rozpatrzona pozytywnie. 

§ 2. Odpis petycji wraz ze sposobem jej rozpatrzenia i uzasadnieniem należy przekazać: 

1) Wojewodzie Śląskiemu, 

2) Polskim Sieciom Elektroenergetycznym S.A. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miasta. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miasta 

 
 

Piotr Szereda 
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Załącznik do uchwały Nr VII.101.2022 

Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 

z dnia 26 maja 2022 r. 

Uzasadnienie  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpoznała skierowaną petycję, której przedmiotem jest 
sprzeciw mieszkańców Sołectwa Ruptawa-Cisówka wobec planowanego przebiegu podwójnej linii 
energetycznej napowietrznej NN 2x400 kV. 

 W ramach procedowania przedmiotowej petycji, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
wystąpiła o zajęcie stanowiska w tej sprawie przez Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój 
oraz przez zaproszonych na posiedzenie Komisji przedstawicieli spółki Polskie Sieci 
Elektroenergetyczne S.A. Zaproszeni na posiedzenie Komisji zostali także zainteresowani 
mieszkańcy Sołectwa Ruptawa-Cisówka, którzy zreferowali treść rozpatrywanej petycji 
oraz wyartykułowali swoje zastrzeżenia, uwagi i problemy wiążące się z ewentualną realizacją 
podwójnej linii energetycznej napowietrznej NN 2x400 kV wedle planowanego przebiegu. 

Autorzy petycji wskazali w jej treści na szereg istotnych zastrzeżeń i zagrożeń związanych 
z realizacją linii NN według jej potencjalnego przebiegu przez sołectwo Ruptawa-Cisówka, 
zarówno o charakterze zdrowotnym, gospodarczym, ekonomicznym, społecznym, przestrzennym 
jak i wizualnym. Autorzy petycji, wykazując się zrozumieniem co do ogólnej potrzeby wykonania 
rzeczonej linii NN, która stanowić ma istotny element krajowej infrastruktury przesyłowej, 
wskazali między innymi, że alternatywny jej przebieg, to jest zlokalizowanie jej chociażby wzdłuż 
autostrady A1, byłby dalece bardziej zasadny. 

 Mając na względzie powyższe, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji podzieliła wyważone 
i merytorycznie zasadne stanowisko autorów petycji oraz uznała, iż petycję z dnia 30.03.2022 r. 
należy rozpatrzyć pozytywnie. Wobec zaś faktu, iż władze samorządowe Miasta Jastrzębie-Zdrój 
nie są ustawowo wyposażone w kompetencje do ustalania przebiegu rzeczonej linii energetycznej, 
Rada Miasta podejmuje niniejszą uchwałę jako wyraz solidaryzowania się z licznymi, 
uzasadnionymi zastrzeżeniami, wątpliwościami i zagrożeniami podnoszonymi przez autorów 
petycji. 

Niniejsza uchwała, zgodnie z treścią § 2, zostanie przedstawiona podmiotom decyzyjnym 
w sprawie realizacji przedmiotowego odcinka podwójnej linii energetycznej napowietrznej 
NN 2x400 kV celem ponownej, pogłębionej analizy zasadności wykonania tej inwestycji wedle 
opublikowanych zamierzeń, w tym także w celu wypracowania alternatywnej, obarczonej niższymi 
kosztami społecznymi, lokalizacji przebiegu linii NN. 
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